
Styrelsemöte 8/8 2022

Närvaro
Anna Olars, Anna Gruvsjö, Niklas Lennartsson, Tommy Back, Fredrik
Söderström, Helena Jansson, Karolina Jenssen, Lars-Åke Wågemark och
Lisa Hästbacka

Föregående protokoll.
Går igenom föregående protokoll.

Rapport från sektionerna samt info till styrelsen om VAD man planerar att göra
27/8 samt ev budget.

Innebandy: Tävlingar med fina priser. Eventuellt frågesport. Budget ca 6000kr
Gymmet: Öppet hus kl 10-13.
Fotboll: Budget 5000kr, tävlingar på fotbollsplanen och matcher hela dagen.

Ekonomisk rapport.
353 000 kr på kontot nu sista juli. Svenska skidspelen drog in 59 000kr i år
(51 000kr efter utgifter) Fakturor från byggnationen av kiosken saknas, Anna
O kontaktar Marit för redovisning av kostnaderna.

DAK
Anna O och Niklas skickar ut scheman till ledarna inför DAK.
Funderingar kring hur man ska lösa att servera varmrätt då vi ej kan låna
skolköket.

Medlemsdag/fest 27/8
Affischer uppsatta under sommaren. Just nu runt 30 personer anmälda.
Fotoutställning fixat till hallen under dagen. Ska kollas upp om vi kan ha
utställningen uppe längre även för de som inte kan komma den 27e.

Övriga frågor:
Ridhus: En grupp på ca 10 personer som vill bygga ett ridhus. Förfrågan om
Envikens IF är intresserade att ta in en Ridsektion i föreningen. Styrelsen är
positiva till detta.

Arvode kassör: Beslut om att arvodet höjs för kassören till 4 000kr i månaden
från och med 1 maj 2022.

Bidrag: Styrelsen behöver få veta och godkänna att personer söker bidrag i
Enviken IF’s namn. Detta för att veta vad vi har för åtaganden med de pengar
vi får och vad som ska redovisas tillbaka.



Innebandycup: Tackar nej till erbjudandet om samarbete med arrangör för
innebandycup.

Gympa: Grupp på 21 barn startar upp 4 september. Anna G ska göra inköp av
redskap inför starten.

Inköp av mobil för taggar: Ansvariga för taggarna till gymmet skulle behöva en
mobil avsedd för detta. Fredrik Söderström kollar med sin bror om han kan
tänka sig att sponsra föreningen med mobil och abonnemang. Om detta inte
skulle funka ska mobil köpas in.

Mötet avslutas.

Anna Gruvsjö Niklas Lennartsson


